
 

 

Aan:  Leden van de Gemeentelijke Commissie Samenleving Gemeente Haarlem 

Spaarndam, 16 april 2015 

Kenmerk: SSS-HCS-15-002 

Betreft: Ingezonden brief inzake komst hockeyclub in de regio 

  

Geachte Raadsleden, Commissieleden, 

Het kan u niet ontgaan zijn dat een eventuele komst van een nieuwe hockeyclub in Haarlem 

veel stof doet opwaaien. Afgelopen donderdag 10 april jl. heeft HFC EDO ingesproken 

tijdens de commissievergadering en waren naar onze opinie de meningen verdeeld over dit 

initiatief. Vooropgesteld, wij zijn niet tegen de groei van de hockeysport, integendeel. 

Waarom zijn wij dan toch fel gekant tegen de komst van een nieuwe hockeyclub op dit 

moment en op deze locatie.  

1. HC Haarlem, Saxenburg en HC Haarlem kennen geen wachtlijsten of ledenstop en hebben 

in alle leeftijdscategorieën nog voldoende ruimte. HC Spaarndam heeft nog ruimte voor ca. 

250 leden en heeft tevens ruimte voor 2 additionele velden. 

2. Ons veld en Clubhuis is in september 2014 opgeleverd en op 29 november 2014 feestelijk 

geopend. Wij zijn dus nog geen vol seizoen actief in de competitie op ons eigen veld. Feitelijk 

zijn we nog steeds in de opbouwfase en dat gaat gepaard met veel enthousiasme en drive. 

3. Van de KNHB hebben wij de toezegging dat er tot het seizoen 2016-2017 geen nieuwe club 

in onze regio bij zou komen om HC Spaarndam de mogelijkheid te geven om te groeien. 

(notulen op aanvraag beschikbaar). Bovendien worden er feiten aangehaald gebaseerd op een 

rapport van VODW/KNHB uit 2011. Na de komst van HC Spaarndam is het speelveld in 

onze regio veranderd. En het rapport achterhaald. 

4. Leden uit Haarlem Noord hebben bij de eventuele komst van HC EDO de keuze uit 3 clubs 

die dus actief zijn in hetzelfde verzorgingsgebied. (zie bijlage) 

5. Stichting Sportbelangen Spaarndam (SSS) is een lening aangegaan bij de Gemeente 

Haarlemmerliede & Spaarnwoude ten bedrage van EUR 500.000,-. Clubs uit de Gemeente 

Haarlem hebben vanuit de gemeente subsidie gekregen voor de aanleg van velden of realisatie 

van clubhuizen. Ook HFC EDO doet een beroep op de Gemeente voor een bedrag van EUR 

300.000,-. De Haarlemse clubs kunnen hierdoor de contributies laag houden, het technisch 

kader financieren en de accommodaties voortdurend updaten. Dit is unfair en in onze ogen 

geen eerlijke concurrentiepositie. Graag zouden wij willen aanvullen dat een groot aantal 

Leden (40%) uit Spaarndam-West (gemeente Haarlem!) en Haarlem Noord komen. De 

Gemeente Haarlem, bij monde van wethouder Van der Hoek, heeft destijds een 

subsidieverzoek van HC Spaarndam resoluut naast zich neergelegd. Met enige verbazing 



hebben wij bij de commissievergadering kunnen constateren dat de commissie, mits goed 

onderbouwd, zeer bereidwillig is sport en beweging te stimuleren en subsidiëren.  

6. Hockeyclub Spaarndam is 6 jaar geleden  geïnitieerd door een groep enthousiaste 

vrijwilligers met veel drive en enthousiasme en ingegeven door een passie voor de 

hockeysport.  

Nogmaals wil ik benadrukken dat wij niet tegen de groei van de hockeysport zijn, echter is de 

timing en onder welke voorwaarden voor HC Spaarndam erg ongelukkig. De komst van een 

nieuwe club kan onze groei en dus een gezonde exploitatie ernstig belemmeren. Graag zouden 

wij zien dat u deze overwegingen in uw besluitvorming opneemt. Uiteraard zijn wij graag 

bereid ons standpunt in een persoonlijk onderhoud toe te lichten.  

  

Met sportieve groet, 

  

Stichting Sportbelangen Spaarndam    Hockeyclub Spaarndam 

Joop van der Zee      Cees van de Kraats 

Voorzitter       Voorzitter 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


